
Protokół  Nr IV/18
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 24 stycznia 2018r.

IV  Sesji,  która  odbyła  się  w  sali  posiedzeń  Urzędu  Miejskiego  przewodniczył  Pan  Jan  Mach  –
Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 21 stycznia 2018 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 18:40 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Radni nieobecni na sesji:

 Gazda Rajmund
 Kurasz Joanna
 Kurek Janusz 

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 18 radnych, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Na wstępie Przewodniczący poprosił o uczczenie chwilą ciszy tragicznie zmarłego Prezydenta Gdańska.  

Przewodniczący odczytał oświadczenie o zrzeczeniu się mandatu przez Radnego Janusza Kurek. 

Na protokolanta powołał Marię Mierzwa-Owczarek. 

W  skład  Komisji  Uchwał  i  Wniosków  zaproponował  Radnego  Piotra  Szola  oraz  Radnego  Michała
Macioszek.
Przewodniczącym Komisji został Radny Piotr Szola.

Głosowano w sprawie:
powołania protokolanta oraz Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek
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2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
Przewodniczący wyjaśnił, że zachodzi konieczność zmiany kolejności podejmowania uchwał i proponuje,
aby przed projektem uchwały dotyczącym zmian w budżecie na 2019r. omówić projekt uchwały w 
sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
wysokości stawki tej opłaty. 

Głosowano w sprawie:
zmiany kolejności podejmowania uchwał . 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

Radny Piotr Szola zgłosił pisemny wniosek grupy radnych dotyczący wprowadzenia do porządku obrad 
tematu powołania stałych komisji Rady. 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek nie wymaga przegłosowania zmiany porządku obrad i pismo 
zostanie rozpatrzone w punkcie „Wolne głosy”. 

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z III Sesji Rady 
Miejskiej
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki

4. Uhonorowanie zdobywczyni I miejsca w Mistrzostwach Świata w Akrobatyce Powietrznej w 
2018 roku
Przewodniczący oraz Burmistrz Miasta złożyli gratulacje Wiktorii Lang uczennicy Szkoły Podstawowej 
Nr 8 za zdobycie I miejsca w Mistrzostwach Świata w Akrobatyce Powietrznej 2018r. 

5. Informacja Starosty Powiatu Mikołowskiego na temat współpracy Miasta Orzesze z Powiatem 
Mikołowskim

Starosta Powiatu Mikołowskiego p.Mirosław Duży przedstawił budżet oraz finanse Powiatu. Zauważył, 
że Powiat Mikołowski płaci tzw. „janosikowe” na powiaty biedniejsze. Omówił największe problemy z 
jakimi boryka się jednostka samorządu terytorialnego. Zauważył, że dobrze byłoby rozwinąć współpracę 
i organizować spotkania sekretarzy oraz pracowników poszczególnych komórek urzędów. 

Wicestarosta Powiatu Mikołowskiego p.Tadeusz Marszolik omówił propozycje robót drogowych, jakie 
proponuje się wykonać w 2019r. na terenie Orzesza przy dofinansowaniu ze środków gminnych. 

Poruszono następujące sprawy:

- dalszy remont ul.Żorskiej,
- możliwość wyremontowania odcinka ul.Pszczyńskiej w Zawiści wraz z budową chodnika. 
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6. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym

Poruszono następujące sprawy:
- termin wydania pozwolenia na budowę przedszkola w Jaśkowicach,
- remont ul.Wiosny Ludów,
- budowa centrum przesiadkowego (problem z zawarciem umowy dzierżawy dot. terenu od PKP 
Nieruchomości),
- przetarg na zadanie: Pełnienie obowiązków Wielobranżowego Inspektora Nadzoru Inwestorskiego 
nadzorującego roboty budowlane podczas realizacji inwestycji pn. „Uporządkowanie gospodarki 
ściekowej w Gminie Orzesze”,
- zakres obowiązków Wielobranżowego Inspektora Nadzoru Inwestorskiego,
- podłączenia mieszkańców do nowej oczyszczalni ścieków, 
- etap postępowania o wydanie decyzji administracyjnej ustalenia środowiskowych uwarunkowań dla 
przedsięwzięcia pn. „Rozbudowa Hali magazynowej w Orzeszu przy ul.Towarowej 3” w Orzeszu-
Woszczycach,
- kontrole posesji, gdzie nie złożono deklaracji za odpady komunalne, które są przeprowadzane przez 
Straż Miejską.

Radna Teresa Potysz zauważyła, że jeśli dzierżawa za teren PKP Nieruchomości przewidziany do 
budowy centrum przesiadkowego będzie kosztować więcej niż kwota zaplanowana w budżecie, to należy 
zastanowić się nad zasadnością takiej inwestycji. 

Burmistrz zwrócił uwagę, że w ostatnich latach oddłużano miasto z zaciągniętych długów. Poprosił 
Radnych, aby roztropnie decydowali o finansach miasta i nie doprowadzali do ponownego coraz 
większego zadłużania.  

7. Uchwały

a) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na zaniechania Burmistrza Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że skarga była rozpatrywana przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, 
która po zapoznaniu się z tą sprawą stwierdziła, że skarga jest bezzasadna i działania Burmistrza były 
prawidłowe. Dodał, że na posiedzeniu obecna była osoba skarżąca, która miała możliwość przedstawienia
swojego stanowiska. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej rozpatrzenia skargi na zaniechania Burmistrza Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Piotr Szola
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

b) Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego 
w Orzeszu wraz z sołectwem Zawiść oraz w obrębie Gardawice (teren ograniczony linią lasu, 
rz.Gostynką i granicą Gminy Wyry)
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
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Budżetu i Rozwoju Miasta. Wyjaśnił, że omawiany plan został uchwalony i wszedł w życie w lipcu 
2018r., jednak w wyniku rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody należało powtórzyć całą procedurą i 
ponownie go uchwalić. Dodał, że nie wpłynęły żadne nowe uwagi do planu. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w 
Orzeszu wraz z sołectwem Zawiść oraz w obrębie Gardawice (teren ograniczony linią lasu, rz.Gostynką i 
granicą Gminy Wyry). 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

c) Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego 
w północno-zachodniej części miasta Orzesze oraz obrębie Jaśkowice (zmiany obszarowe). Etap II
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta.

Projektant planu wyjaśnił, że celem opracowania planu były korekty terenów mieszkalnych, korekty dróg 
wewnętrznych oraz zmiana terenów mieszkalnych na mieszkalno-usługowe. Dodał, że do planu wpłynęły
uwagi, z których część została uwzględniona, nie uwzględniono zaś dwóch uwag, które muszą zostać 
przegłosowane przez radę. Omówił dwie nieuwzględnione uwagi. 

Głosowano w sprawie:
poparcia stanowiska Burmistrza dotyczącego nieuwzględnienia uwagi nr 1. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

Głosowano w sprawie:
poparcia stanowiska Burmistrza dotyczącego niewzględnienia uwagi nr 2. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
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Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w 
północno-zachodniej części miasta Orzesze oraz obrębie Jaśkowice (zmiany obszarowe). Etap I. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

d) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w 
Orzeszu przy ul.Fabrycznej oznaczonej jako działka nr 1071/28 o powierzchni 15m2

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta. Wyjaśnił, że dzierżawa dotyczy garażu. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w 
Orzeszu przy ul.Fabrycznej oznaczonej jako działka nr 1071/28 o powierzchni 15m2. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

e) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w 
Orzeszu przy ul.Fabrycznej oznaczonej jako działka nr 1071/28 o powierzchni 18m2

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta. Wyjaśnił, że dzierżawa dotyczy garażu. 
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Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w 
Orzeszu przy ul.Fabrycznej oznaczonej jako działka nr 1071/28 o powierzchni 18m2. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

f) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w 
Orzeszu przy ul.Fabrycznej oznaczonej jako działka nr 1071/28 o powierzchni 20m2

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta. Wyjaśnił, że dzierżawa dotyczy garażu. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w 
Orzeszu przy ul.Fabrycznej oznaczonej jako działka nr 1071/28 o powierzchni 20m2. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

g) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w 
Orzeszu przy ul.Fabrycznej oznaczonej jako działka nr 1074/28 o powierzchni 237m2

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta. Wyjaśnił, że dzierżawa dotyczy ogródka działkowego. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w 
Orzeszu przy ul.Fabrycznej oznaczonej jako działka nr 1074/28 o powierzchni 237m2. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
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Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

h) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w 
Orzeszu przy ul.Fabrycznej oznaczonej jako działka nr 1074/28 o powierzchni 240m2

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta. Wyjaśnił, że dzierżawa dotyczy ogródka działkowego. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w 
Orzeszu przy ul.Fabrycznej oznaczonej jako działka nr 1074/28 o powierzchni 240m2. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

i) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w 
Orzeszu przy ul.Fabrycznej oznaczonej jako działka nr 1074/28 o powierzchni 240m2

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta. Wyjaśnił, że dzierżawa dotyczy ogródka działkowego. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w 
Orzeszu przy ul.Fabrycznej oznaczonej jako działka nr 1074/28 o powierzchni 240m2. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek
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j) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Orzeszu
przy ul.Słonecznej oznaczonej jako działka nr 464/73
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta.

Pani Anna Kaliszewska wyjaśniła, że uchwała dotyczy prowadzenia ogródka przez właścicieli 
nieruchomości przyległych. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Orzeszu 
przy ul.Słonecznej oznaczonej jako działka nr 464/73. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

k) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w 
Orzeszu przy ul.Słonecznej oznaczonej jako działka nr 477/73
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta.

Pani Anna Kaliszewska wyjaśniła, że uchwała dotyczy prowadzenia ogródka przez właścicieli 
nieruchomości przyległych. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Orzeszu 
przy ul.Słonecznej oznaczonej jako działka nr 477/73. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

l) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta. Wyjaśnił, że nazwy drogom wewnętrznym są nadawane na wniosek 
mieszkańców. 
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Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej nadania nazw drogom wewnętrznym. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

m) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi wewnętrznej
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta.

Pani Anna Kaliszewska wyjaśniła, że proponuje się zmienić przebieg ul.Chabrów w Zazdrości, aby móc 
nadać numery porządkowe na tej drodze. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany przebiegu drogi wewnętrznej. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

n) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta.

Pani Anna Kaliszewska wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy przebiegu terenu zajętego pod rów w 
Zawadzie. Dodała, że uchwała została już podjęta w listopadzie 2018r., jednak ze względu na błąd 
pisarski w numerze działki należy ją podjąć ponownie. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
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Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

o) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 2019-
2027
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 2019-
2027. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

p) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty
Przewodniczący poinformował, po przetargu okazało się, że kwota za odbiór i wywóz odpadów przez 
firmę jest wyższa niż ta zaplanowana w budżecie, dlatego na Komisji  Budżetu i Rozwoju Miasta 
Burmistrz zaproponował, aby zmienić stawkę na 20zł od osoby, jeśli odpady są zbierane w sposób 
selektywny. Wyjaśnił, że Komisja zajęła stanowisko, aby zmienić stawkę za odbiór odpadów 
komunalnych na 18zł.
Przedstawił protokół z dnia 23 stycznia 2019r. z przeprowadzonych konsultacji społecznych w celu 
poznania opinii organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie dotyczący projektów uchwał w sprawie:

• wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
wysokości stawki tej opłaty
• zasad i trybu udzielania uczniom uzdolnionym stypendiów naukowych w ramach "Lokalnego 
programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Mieście Orzesze". 

Protokół jest załącznikiem do protokołu. 

Pan Tomasz Szier przedstawił kształtowanie się opłat za odbiór i wywóz odpadów od 2013r. 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że zaproponowano stawkę 20zł za odbiór odpadów komunalnych od 
mieszkańców, aby zbilansować budżet. Dodała, że stawka 18zł spowoduje konieczność dołożenia 
470tys.zł z budżetu miasta. 
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Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (14)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan 
Spendel, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
PRZECIW (2)
Adam Ratka, Piotr Szola
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

r) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały nie został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta.

Skarbnik Miasta omówiła zaproponowane przez Burmistrza zmiany w budżecie, co jest załącznikiem do 
protokołu. 

Poruszono następujące sprawy:
- zwiększenia planu dochodów z tytułu zwrotu dotacji niewykorzystanej w ubiegłym roku na 
dofinansowanie zakupu samochodu dla OSP Jaśkowice,
- możliwości przywrócenia darmowego transportu dla dzieci i młodzieży w ramach metropolii, 
- wprowadzenia darmowego transportu autobusowego na terenie miasta. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie miasta na rok 2019. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (14)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam 
Muras, Jan Spendel, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
PRZECIW (1)
Adam Ratka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Grzegorz Kaczmarczyk, Teresa Potysz, Piotr Szola
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek
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s) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu w formie 
dotacji celowej z przeznaczeniem na finansowanie płac i pochodnych od płac etatu dyspozytora Centrum 
Powiadamiania Ratunkowego w 2019 roku
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu w formie dotacji 
celowej z przeznaczeniem na finansowanie płac i pochodnych od płac etatu dyspozytora Centrum 
Powiadamiania Ratunkowego w 2019 roku. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

t) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na realizację 
zadań informacyjno-promocyjnych w ramach wdrażania Podstrategii Promocja J-ednolitej S-trategi T-
erytorialnej Obszaru Funkcjonalnego Powiatu Mikołowskiego
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na realizację 
zadań informacyjno-promocyjnych w ramach wdrażania Podstrategii Promocja J-ednolitej S-trategi T-
erytorialnej Obszaru Funkcjonalnego Powiatu Mikołowskiego . 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, 
Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
PRZECIW (1)
Lechosław Łukasik
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

u) Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia Programu osłonowego "Wspieranie dzieci i młodzieży w 
formie posiłku w przedszkolu i szkole" na lata 2019-2023
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
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Budżetu i Rozwoju Miasta.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej ustanowienia Programu osłonowego "Wspieranie dzieci i młodzieży w 
formie posiłku w przedszkolu i szkole" na lata 2019-2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

w) Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
nieodpłatnie pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności w ramach wieloletniego 
rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
nieodpłatnie pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności w ramach wieloletniego 
rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

x) Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na świadczenia pomocy 
społecznej w formie posiłków, pomocy rzeczowej oraz zasiłków okresowych i celowych
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na świadczenia pomocy 
społecznej w formie posiłków, pomocy rzeczowej oraz zasiłków okresowych i celowych. 
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Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

y) Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku 
wsparcia - Klubie "Senior+" oraz mieszkaniu chronionym na terenie miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia -
Klubie "Senior+" oraz mieszkaniu chronionym na terenie miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

z) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci 
i młodzieży w Mieście Orzesze”
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przyjęcia „Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i 
młodzieży w Mieście Orzesze”. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
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Stanisław Wycisło

NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

ż) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zasad i trybu udzielania uczniom uzdolnionym stypendiów 
naukowych w ramach "Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w 
Mieście Orzesze"
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu i Rozwoju Miasta.

Głosowano w sprawie:
Podjęcia uchwały dotyczącej regulaminu przyznawania stypendiów naukowych. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

8. Zatwierdzenie planów pracy Rady oraz Komisji

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Grażyna Bortlik, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Jan Spendel, Stanisław 
Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
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Wyniki imienne:
ZA (14)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Damian Mrowiec, Adam Ratka, Jan 
Spendel, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
PRZECIW (2)
Teresa Potysz, Piotr Szola
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Grażyna Matuszczyk, Adam Muras
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia planu pracy Rady. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Grażyna Bortlik, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Damian Kiecka, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian 
Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

9. Wolne głosy
1/ Grupa Radnych złożyła pisemny wniosek dotyczący wprowadzenia do porządku obrad tematu 
powołania stałych komisji Rady tj.: Komisji Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia 
Gminy, Komisji Ładu i Porządku oraz Przestrzegania Prawa oraz Komisji Kultury, Oświaty, Turystyki, 
Rekreacji i Sportu, co zostało zamieszczone w załączniku do protokołu. Radni zauważyli, że zakres 
działania obecnie działającej Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta jest bardzo obszerny i wszystkie 
zagadnienia nie mogą zostać omówione w rzetelny sposób, dlatego wnioskują o powołanie 3 komisji, 
które działały w poprzedniej kadencji Rady Miejskiej. 

W wyniku przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: „ kto jest za tym 
aby w miejsce Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta powołać 3 inne komisje?”. 

Głosowano   w sprawie:
kto jest za tym aby w miejsce Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta powołać 3 inne komisje. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (11)
Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, 
Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
PRZECIW (7)
Grażyna Bortlik, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał 
Macioszek, Jan Spendel
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NIEOBECNI (3)
Rajmund Gazda, Joanna Kurasz, Janusz Kurek

Przewodniczący poprosił radnych, aby składali do Biura Rady deklaracje do jakich komisji chcą należeć.
 
2/ Przewodniczący przedstawił:
• pismo Związku Nauczycielstwa Polskiego dot. przyłączenia się do apelu o zwiększenie nakładów na 
oświatę poprzez zwiększenie kwoty subwencji oświatowej w budżecie Państwa na 2019 rok. Pismo jest 
załącznikiem do protokołu. 
Rada uznała za wystarczające wystosowanie do Premiera i Ministra Edukacji Narodowej apelu Starosty 
oraz Wójtów i Burmistrzów Powiatu Mikołowskiego.

• propozycję mieszkańca dot. nazwania fragmentu ul.Św.Wawrzyńca – pomiędzy rondem 
Powstańców Śląskich a rondem Św.Wawrzyńca imieniem Jana Pawła II.
Rada potrzymała stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta, aby w przyszłości rozważyć możliwość
nazwania skweru w Orzeszu imieniem Jana Pawła II, w zamian za nadanie nowej nazwy dla części 
ul.Św.Wawrzyńca. 

• sprawę zabezpieczenia środków na obchody 100-Lecia Chóru Dzwon. 
Poinformował, że na Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zadecydowano, że dla upamiętnienia jubileuszu 
Chóru Dzwon ma być sfinansowana droższa wersja tablicy, czyli w formie obelisku.

Radny Piotr Szola wyraził swoje wątpliwości dotyczące lokalizacji obelisku na skwerze, który będzie 
utworzony pomiędzy budynkiem Miejskiego Ośrodka Kultury oraz Kościołem Parafii NNMP. 

• pismo Mikołowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej dot. udzielenia bonifikat od opłat za przekształcenie 
prawa wieczystego użytkowania gruntu w prawo własności. Pismo jest załącznikiem do protokołu. 
Rada potrzymała stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta, która negatywnie zaopiniowała sprawę 
udzielenia bonifikat od opłat za przekształcenie prawa wieczystego użytkowania gruntu w prawo 
własności. 

• pismo dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 6 dotyczące możliwego terminu podziału klasy I,

• harmonogram remontów strażnic OSP na terenie miasta.

Radni poruszyli sprawy:
– nabożeństwa ekumenicznego, które odbyło się w kościele ewangelickim,
– zapisów w Statucie Miasta dotyczących udziału radnych w komisjach rady (udział radnych w  

pracach np. 3 komisji), 
– uporządkowania parkingu przy sali widowiskowej w Jaśkowicach,
– wykonania nawierzchni na ul.Wybickiego,
– akcji zima na terenie miasta (niedostateczne odśnieżanie parkingów przy szkołach i przedszkolach). 

Przewodniczący poprosił, aby przygotować informację na jakim etapie jest realizacja remontów 
drogowych, których nie udało się wykonać w 2018r. 

Burmistrz poinformował, że Dom Towarowy w Orzeszu nie został wystawiony do sprzedaży. 

Przewodniczący podziękował za organizację 27 finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy na terenie 
miasta, w trakcie której zebrano 43 358,88 złotych. 
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10. Zamknięcie sesji

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął IV 
Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za przybycie. 

           Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Maria Mierzwa-Owczarek          mgr inż. Jan Mach

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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